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Није било нерегуларности. Истина је да смо измешали листиће после бројања, али и да
смо их у општину одвезли колима Љубише Вучића из СНС-а, прича Душанка Станковић
из СРС-а.

  

Све је било регуларно. СНС лаже да је било крађе. Када су се бирачка места затворила,
сви који смо били у ОШ „Свети Сава" смо се сложили да није било никаквих
нерегуларности, потписали смо записнике и почели да пакујемо листиће из гласачких
кутија.

  

  

Ово је за Прес јуче испричала Душанка Станковић, председница бирачког одбора на
гласачком месту 57, са којег је нестао спорни џак са изборним материјалом. Иначе на ту
врећу се управо позивају напредњаци Томислав Николић и Александар Вучић и оптужују
власт за наводну крађу.

  

- Листиће смо насумично стављали у три џака и када смо завршили, негде око један сат
после поноћи, колега из СНС-а Љубиша Вучић и ја однели смо џакове у његова кола и
одвезли их у Изборну комисију Панчево - каже Станковићева.

  

Помешани листићи
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Она негира да је умешана у било какву врсту злоупотреба. Она признаје да је Изборној
комисији у Панчеву предала џакове са измешаним листићима, које је морала на лицу
места да разврста.

  

- Узела сам редни број и чекала како бих предала џакове. Међутим, када су из комисије
видели да су сви листићи измешани, морала сам да их препакујем тако да у сваком џаку
буде само једна врста листића. Када сам завршила, потписала сам записник који
потврђује да су сви листићи предати, а који је потписала и комисија - препричава
Душанка шта се десило у изборној ноћи.

  

Она тврди да заиста не зна ко је и како дошао до џака са њеног бирачког места, а за
наводну крађу сазнала је тек у суботу, када јој је на врата дошла полиција.

  

- Дошли су ми на врата и рекли да морам да дођем у полицијску станицу да дам изјаву. У
полицију су ишли да дају изјаве и осталих 11 учесника са тог бирачког места - каже
Душанка, која тврди да према њеним сазнањима није недостајао ниједан гласачки
листић.

  

У СНС-у без коментара

  

У одбору СНС-а у Панчеву јуче нису желели ништа да коментаришу.

  

- Нећемо давати никакве изјаве поводом џака са биралишта у ОШ „Свети Сава" док
истражни органи не утврде шта се тачно десило - рекли су нам у СНС-у.

  

Полицијска истрага која је у току требало би да утврди у ком је тачно моменту нестао џак
са гласачким листићима са бирачког места 57 у Панчеву, као и ко га је однео.
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Републичко јавно тужилаштво утврдило је да није било изборне крађе, већ је тај спорни
џак украден тек пошто су пребројани гласови, а сви чланови бирачког одбора,
укључујући и контролора из СНС-а, потписали записник.

  

Врећа нестала на путу до РИК-а

  

Чланови РИК-а Добривоје Главоњић, иначе члан СПС-а, и Александар Николић из
УРС-а даће изјаву због спорног џака са гласачким листићима из Панчева, сазнаје Прес.

  

Како наводе наши извори, џак се, према последњим информацијама, највероватније
изгубио на путу из ГИК-а Панчево до РИК-а или у самом РИК-у.

  

Ивана Жигић

  

(Прес)
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